

耶穌降生的意義

The significance of the birth of Jesus

提摩太前書 1:15

¹⁵ 基督耶穌降世，為要拯救罪人。這話是可信的，是十分可佩服的。在罪人中我是個罪魁。

1 Timothy 1:15

¹⁵ Here is a trustworthy saying that deserves full acceptance: Christ Jesus came into the world to save sinners—of whom I am the worst.

大綱 Outline:

1. 為要應驗神透過先知所說的話
To fulfill what God has spoken through the prophets
2. 為要拯救失喪的人
To save the lost people
3. 為要彰顯神的大愛
To manifest God's love

結論 Conclusion: 約翰福音 14:6

⁶ 耶穌說我就是道路、___、___；若不藉著___，沒有人能到___那裡去

John 14:6

Jesus said: I am the Way, and the ____, and the _____. No one comes to the _____ except through _____.

金句約翰福音 1:14a

¹⁴ 道成了肉身，住在我們中間，充充滿滿的有恩典有真理。我們也見過他的榮光，正是父獨生子的榮光。

Memorize Verse: John 1: 14a

¹⁴ The Word became flesh and made his dwelling among us. We have seen his glory, the glory of the one and only Son, who came from the Father, full of grace and truth.

以賽亞書 9:6-7

⁶ 因有一嬰孩為我們而生；有一子賜給我們。政權必擔在他的肩頭上；他名稱為奇妙策士、全能的神、永在的父、和平的君。

⁷ 他的政權與平安必加增無窮。他必在大衛的寶座上治理他的國，以公平公義使國堅定穩固，從今直到永遠。萬軍之耶和華的熱心必成就這事。

Isaiah 9:6-7 (New International Version 1984, ©1984)

⁶ For to us a child is born,
to us a son is given,
and the government will be on his shoulders.

And he will be called
Wonderful Counselor,^[a] Mighty God,
Everlasting Father, Prince of Peace.

⁷ Of the increase of his government and peace
there will be no end.

He will reign on David's throne
and over his kingdom,
establishing and upholding it
with justice and righteousness
from that time on and forever.

The zeal of the LORD Almighty
will accomplish this.

彌迦書 5:2

² 伯利恆、以法他啊，你在猶大諸城中為小，將來必有一位從你那裡出來，在以色列中為我作掌權的；他的根源從亙古，從太初就有。

Micah 5:2 (New International Version 1984, ©1984)

² “But you, Bethlehem Ephrathah, though you are small among the clans^[a] of Judah, out of you will come for me one who will be ruler over Israel, whose origins^[b] are from of old, from ancient times.^[c]”

提摩太前書 1:15

¹⁵ 基督耶穌降世，為要拯救罪人。這話是可信的，是十分可佩服的。在罪人中我是個罪魁。

1 Timothy 1:15

¹⁵ Here is a trustworthy saying that deserves full acceptance: Christ Jesus came into the world to save sinners—of whom I am the worst.

腓立比書 2:6

⁶ 他本有神的形像，不以自己與神同等為強奪的；

Philippians 2:6 (New International Version 1984, ©1984)

⁶ Who, being in very nature^[a] God, did not consider equality with God something to be grasped,

馬可福音 2:17

¹⁷ 耶穌聽見，就對他們說：康健的人用不著醫生，有病的人才用得著。我來本不是召義人，乃是召罪人。

Mark 2:17 (New International Version 1984, ©1984)

¹⁷ On hearing this, Jesus said to them, “It is not the healthy who need a doctor, but the sick. I have not come to call the righteous, but sinners.”

羅馬書 5:8

⁸ 惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我們顯明了。

Romans 5:8 (New International Version 1984, ©1984)

⁸ But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.

路加福音 2:10

¹⁰ 那天使對他們說：不要懼怕！我報給你們大喜的信息，是關乎萬民的；

Luke 2:10 (New International Version 1984, ©1984)

¹⁰ But the angel said to them, “Do not be afraid. I bring you good news of great joy that will be for all the people.